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Fråga Beskrivning Beslut Vidare åtgärd
Föregående protokoll Protokollet har sänts ut till styrelsen

efter förra mötet.
Protokollet godkändes av styrelsen.

Justerare Styrelsen valde Martin och Marcus
till att justera protokollet.

Peter sänder protokoll till
Marcus och Martin för att
justeras efter mötet.

Info-deskar Matthias informerade om att
Eventum har diskussioner med de
olika sponsorerna om info-deskarna
och att inga beslut ännu är tagna
om den exakta utformningen.
Matthias föreslog att Martin blir
klubbens ansvarige för kontakter
med Eventum och för utformning
och hantering av klubbens info-
deskar.

Styrelsen beslutade att Matthias
sänder över kontaktuppgifter samt
medlemslista till Martin som blir
klubbens ansvarige för info-
deskarna. Styrelsen beslutade även
att styrelsemedlemmarna mejlar
över sina idéer om info-deskarna till
Martin som ansvarar för att
sammanställa och presentera
dessa. Om behov finns går Martin
vid ett senare tillfälle ut med
förfrågan till övriga medlemmar för
att få in fler idéer.

Martin sammanställer ett
förslag och redovisar detta
vid nästa möte.

Hemsida Nytt förslag på struktur på ny
hemsida var inte klart för att

Styrelsen beslutade att hålla ett
extra styrelsemöte söndagen den

Torbjörn presenterar förslag
för ny struktur på hemsida



presenteras. Styrelsen var överens
om att hemsidan måste bli
tydligare, modernare och mera
användarvänlig. Hemsidan ska i
första hand fokusera på klubbinfo
och –aktiveter.

28 november för att enbart
diskutera hemsidan.

vid nästa mötet. Förslaget
mejlas ut till styrelsen före
mötet.

Registrering Maria har ej ännu fått svar på
ansökan till Skatteverket.

Maria meddelar styrelsen när
Skatteverket givit besked om
registrering.

Alternativt möte Mötet i Göteborg diskuterades
med flera förslag.

Styrelsemedlemmarna mejlar
Peter om förslag på helg
och tider för möte i
Göteborg.

Informationspolicy Maria har tagit fram ett förslag på
informationspolicy för att
underlätta styrelsens arbete som
tidigare har mejlats ut till samtliga
via separat mejl från Maria samt i
Peters kallelse till dagens möte.

Styrelsen godkände följande
informationspolicy: ”I de fall en
styrelsemedlem fått reda på något
som denne bedömer är viktigt
kommer till övriga ledamöters
kännedom omedelbart, så ska
denna information utan fördröjning
mejlas ut till övriga
styrelsemedlemmar. Detta kan vara
om det t ex är något som vi alla
måste diskutera och ta ställning till
med kort varsel. I annat fall, när det
är saker som inte bedöms som
brådskande, så informeras övriga i
styrelsen på nästkommande
styrelsemöte”.

Dokumentation Peter informerade om det beslut
som finns om dokumentation av
artiklar och nyheter rörande MF
och ESC i klubbens

Styrelsen beslutade att ge Peter i
uppgift att ta fram en
dokumentationspolicy. Vidare fick
Peter och Torbjörn i uppgift att

Peter tar fram
dokumentationspolicy. Peter
och Torbjörn arbetar vidare
på hur dokumentationen



verksamhetsplan. Föreslog att
information om att nyheter och
artiklar samlas i ett arkiv.
Information om arkivet finns att
tillgå på hemsidan – samt
kontaktadress för medlemmarna till
det.

arbeta vidare på hur
dokumentarkivet kan fungera.

kan skötas via hemsidan.
Frågan om att ta hjälp av
regionala samordnare för att
samla artiklar i nyhetsarkivet
tas upp vid framtida möte.

Regionala aktiviteter Matthias presenterade två förslag
till regionala samordnare. Södra SE:
Jesper Woll. Mälardalen: Björn
Nordlund. Marcus meddelade att
Josef Boström var intresserad av att
agera samordnare för västra
Sverige.

Styrelsen beslutade att initialt
arbeta efter den landsuppdelning
som finns på den nuvarande
hemsidan. Styrelsen beslutade att
ge Martin i uppdrag att gå ut med
en intresseanmälan till samtliga
medlemmar för att utse
samordnare och för att, på samma
gång, lansera idén om regionala
träffar.

Martin mejlar ut om
intresseanmälan med hjälp
av medlemslistan.

Junior ESC och Lilla MF Frågan diskuterades om huruvida
Lilla Melodifestivalen och Junior
ESC ska inkluderas i klubben.

Styrelsen beslutade att tävlingarna
tillsvidare ska inkluderas i klubbens
verksamhet. Eftersom intresset för
de båda juniortävlingarna är lågt
bland styrelsens medlemmar
beslutades att ta upp frågan som
en separat punkt vid nästa
årsmöte.

Frågan tas upp vid nästa
årsmöte.

Formalia - fullmakt Peter föreslog att fullmakt kan
mejlas till den som ska företräda en
styrelsemedlem som inte deltar i ett
möte samt att fullmakten även
mejlas till sekreteraren före ett
mötets början. Fullmakten fogas till
mötesprotokollet. Fullmakten kan
omfatta enskild punkt i

Styrelsen godtog förslaget med att
kunna företrädas via fullmakt –
samt med tillägg om att när
sekreteraren inte närvarar vid ett
möte så går ordföranden in och
ansvarar för protokoll (och i andra
hand förste vice ordföranden).

Peter mejlar ut förslag på två
mallar att använda sig av för
fullmakt.



dagordningen eller ett helt möte.
Stadgar Maria har ännu inte fått stadgarna

mejlade till sig av Anders Karlsson.
Styrelsen beslutade att be Maria att
återigen kontakta Anders Karlsson
om stadgarna.

Maria ber Anders Karlsson att
omgående sända
stadgarna.

Expressen Matthias informerade om att han
fått förfrågan av Expressen om att
ha med fyra personer från klubben i
Stockholmsregionen i nästa års
programtidning. Personerna är
Inger Hellberg, Jenny Stengård,
Matthias Mattsson och Henrik
Johnsson. Matthias har även bett
Expressen om att ta med en kort
artikel om klubben i
programbladet. Matthias har
föreslagit Martin som ordförande
att bli intervjuad.

Second Chance
Contest

Peter undrade över statur för
Second Chance Contest eftersom
klubben står som värd för den i år.
Martin informerade om att
videoband är på väg ut till de
andra klubbarna men att han inte
ännu fått tag i alla
kontaktpersoner. Det mesta arbetet
är nu emellertid gjort.

SVT Martin informerade om att han
träffat kontaktpersoner för SVT och
knutit kontakter för klubben. Martin
har bland annat fått förfrågan om
olika former av samarbete och om
att agera reporter för ”Go’ kväll”
under MF-turnén. Ytterligare



detaljer kring medverkan ska
bestämmas i december eller
januari. Martin informerar styrelsen
om hur samarbetet utvecklas
framöver.

Nästa möte Nästa, extrainsatta, styrelsemöte
hålls söndagen den 28 november
kl. 18:00 på MSN för att diskutera
och besluta om klubbens hemsida.

Nästa möte 28/11 kl. 18:00
på MSN. Peter sänder ut
kallelse inför mötet.
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